
Geachte leden van de gemeente raad   

                                                                                                                                   

Bedankt dat ik nog het een en ander mag toelichten over dit plan . 

Ik vind dat er wel heel nonchalant en onpersoonlijk   word om gegaan met  mijn 

ziens wijze,  totaal geen interesse .  dat is in het voorgaande  gesprek ook 

benoemd , en we gaan gewoon zo door . 

b.v. zienswijze A  

Reactie   geen belemmering van het uitzicht,  geconstateerd  met street view   

 Dat ik van uit mijn woning niet achter mijn schuur kan kijken ,daar heb ik geen 

street view voor nodig,  maar van uit de woon keuken , en de zijkant van de 

woning waar ons buiten leven is ,gaan we door de groen strook daar  alle uit 

zicht ver liezen . 

Opbrengst zonnepanelen word gemakshalve maar niet genoemd . maar is voor 

mij wel relevant . 

Er staat nu in de hoek van perseel Essenerweg 144  een lage eik , die geeft bij 

tijden al schaduw op mijn panelen . dus dit ver ergert met nog 6 bomen,  dus 

geen hoge bomen in de groen strook . 

C.   Moment van publicatie ,, hier bij blijf ik sceptisch . 

D. Uw reactie is , dat de nieuwe woningen tegen over en naast!  bestaande 

woningen  in het cluster worden gebouwd , hebben we het hier wel over het 

zelfde plan ?? 

F  .Uw reactie,  In dat soort gevallen mag ook bij bebouwingsclusters of 

aansluitend op een bebouwingslint gebouwd worden .Dus als dit plan doorgang 

vind dan ligt het volgende plan al klaar,  hoef je niet helder ziend  voor te zijn  

,tussen dit plan en Hulstweg 13 kan nog best zo’n stel woningen gebouwd 

worden , dan verder de hulst weg  rond. 

En allemaal op goede cultuur grond , terwijl deze zo ontzettend belangrijk is 

voor de agrarische sector , op het perseel staat nu weer mooie mais wat de 

landelijke en agrarische  in vulling ten goede komt . De overheid en ik neem aan 

dat  ook  u als gemeente de inclusieve landbouw voor staat,  waar in gebruik 



word gemaakt van het natuurlijk kapitaal , dat  word gewoon ter zijde 

geschoven .om dit plan te realiseren . 

 G. De initiatief nemers zijn inderdaad  bij ons aan de deur geweest met de 

vermelding dat we buren werden , het leken mij leuke buren  , maar actief 

geprobeerd om te informeren en bezwaren te inventariseren  is heel wat anders 

Wel heb ik toen al aan gegeven dat de wal ons uitzicht belemmerd, wat wij heel 

jammer vinden , ik heb voor gesteld om de groen strook een stuk naar achteren 

te plaatsen zo dat wij nog een zicht lijn houden naar drieén huizen   ,  Daar bij 

heb ik ook aan gegeven dat ik bezorgd ben over de schaduw die de bomen op 

mijn zonnen panelen geven,  op breng verlies . 

 

Ik vind dat dit overleg had moeten gebeuren door de gemeente die 

verantwoordelijk is voor de vergunning verlening , nee dan schuiven we het af 

naar  de adviseur van de initiatief nemers ,  die legt het vervolgen neer bij de 

initiatief nemers , deze bedoelde het goed maar waren zonder kennis van zaken  

, en zo behartigen jullie je eigen  belangen zonder zelf een deukje op te lopen . 

Dus met onze voor stellen en vragen is dus niks gedaan ,  hopelijk word het tij 

nog gekeerd . 

Bedankt . 

p.s. Hoe kan het dat volgens u,  dit plan geen precedent werking heeft in de 

toekomst , maar dat Hulstweg 48 dat nu wel heeft  .  . 

 


